
FAU-møte Haukedalen skole 09.11.20 

Tilstede: Sandra Waage (leder), Renate Macpherson (rektor), Karen Silseth 5C, Pia Agnete Oskarsson 

6B (vara), Asle Hordnes 2A, Mariann Solberg Barry 2B, Eirik Romslo Kleppe 2C, Thomas Aarli 1B, 

Simen Kvamme Toska 3A, Camilla Brynestad 7B, Lisa Landsvik 5A, Joar Teigland 4A, Vivian Løkvik 3B, 

Anders Tvedt 1C, Cecilie Didriksen 1A, Erinice Medea Izaias 4B, Tom Lohiniva 7A, Kjersti Paulsen 6A 

 

Informasjon fra rektor:  

• Tilsynsvakt opplever økende negativ aktivitet på skoleplassen på kveldstid. De har kontakt 

med politiet om dette. Har gjort avtale med politiet om at tilsynsvakt ringer med en gang han 

ser noe. Det har vært mistanke om hasjrøyking. Det er ønskelig at det blir mer «sunn» 

aktivitet der på kvelden for å hindre dette. 

• Skal på byggemøte i morgen ang plan for anleggsvei opp til nærmiljøanlegget. Vil forsøke å 

kjøre utenom friminuttene. På SFO kan det bli litt utfordrende pga mye utetid. Slik vil det 

etter planen være frem til jul. (Etter møtet: Arbeidet starter opp i uke 47. Onsdag og torsdag 

første uken vil de gjøre mye av transporten. De vil så godt det lar seg gjøre unngå kjøring i 

friminutter og utetider på SFO. Gjerdene som settes opp vil i hovedsak tas bort etter hver 

transport slik at uteområdet vil være fritt for ferdsel. Renate kommer til å delta på ukentlige 

byggemøter)  

• Fortsatt på gult nivå ift smittesituasjon. Har faste møter med tillitsvalgt og verneombud ift 

håndtering av dette fremover. Dersom man kommer på rødt nivå ønsker Renate enda tettere 

dialog med FAU enn forrige gang. Renate sender risikoanalyse for koronahåndtering til Karen 

og Lisa (Korona-arbeidsgruppe) 

• Har startet med fagfornyelsen. Renate fortalte litt om dette og hvordan Haukedalen har valgt 

å jobbe med dette utifra visjonen «Vi lærer sammen». Har lagt plan for de tverrfaglige 

områdene: Demokrati og medborgerskap, Folkehelse og livsmestring og Bærekraftig utvikling 

o Det har tidligere vært satt opp informasjonsmøter om fagfornyelsen fra Bergen 

kommune, men dette falt ut pga Korona. Renate sjekker opp om det er planer om å 

sette dette opp på nytt 

• Har fått henvendelse fra Mariann (2B) ang støy fra byggeplassen. Renate har sendt dette 

skrivet videre til Miljørettet helsevern. Gir en tilbakemelding med en gang hun hører noe 

derfra 

• Helsestasjon holder på med rekruttering av ny helsesykepleier 

• Spørsmål: 

o Juleavslutninger i Koronasituasjonen: 

▪ Julegudstjenesten må gå ut pga økende smitte. Sannsynligvis vil en klasse 

være på julegudstjeneste som blir filmet. Dette vil vises på skolen 11. 

desember 

▪ Juleavslutninger for klasser. Det er frem til 23.11 ikke mulig å ha 

juleavslutning ute eller inne. Vi må se hva som blir sagt etter denne datoen. 

o Sannsynlig at mediekveld med Barnevakten må utgå siden foreldre skal være med på 

dette. Kan det gjennomføres digitalt? Viktig at diskusjonen kan gjennomføres. 

Renate snakker med kontaktperson om dette 

o Refleksdagen: Kan dette gjennomføres på noen måte under Korona? 

▪ Renate: Utdeling er generelt vanskelig for tiden. Læreren kan dele ut til 

klassene. Usikker på hvordan man kan skape blest. Kan kanskje lage en slags 



konkurranse med premie til den klassen som er best på refleksbruk. Renate 

sjekker opp med lærerne og gir tilbakemelding til Sandra og Vivian. 

  

TV-aksjonen: 

• Hvordan evaluerer vi den digitale gjennomføringen? 

o Manglet litt kickstarten fra FAU. Bør komme tidligere i gang med dette arbeidet 

o Det bør ikke bli for mange digitale bøsser. Pia spiller dette tilbake til TV-aksjonen 

o Opplevelse at man treffer en annen gruppe digitalt. Sosialt nettverk og nærmiljø er i 

liten grad overlappende 

o Det bør ferdiglages ferdige innlegg til sosiale medier 

o Pia, Asle, Karen og Tom bidrar i neste års TV-aksjon 

• Hvordan kan skolen involveres i større grad? 

o Renate er innstilt på at skolen skal være tidligere og mer på til neste år 

 

Nærmiljøanlegget: Arbeidet igangsettes nå 

 

SFO-gruppe: 

• Ikke kommet noen innspill på det området foreløpig 

• Gruppen bør følge opp det arbeidet som skal gjøres med anleggsarbeidet ifb med 

nærmiljøanlegget 

 

Førstehjelpskurs ble vurdert av FAU i fjor. Det viste seg å være en ganske kostbar sak. Går ikke videre 

med dette.  

 

Trafikksikringsgruppe:  

• Bruker 7. klassinger for å følge opp 1. klassingene opp til Haukeredet 

• Fortsatt en del som må få beskjed om at det ikke er lov å parkere i rundkjøring 

 

Praktisk kommunikasjon 

• Møteinnkallinger sendes ut på både Facebook og mail 

• FAU-representanter oppfordres til å bruke Facebookside for å formidle informasjon. Viktig 

informasjon bør også gå via lærer siden noen ikke er på Facebook 

 

Det må ordnes oppdateringer i Brønnøysundregistrene. Anders og Pia underskriver på referat fra 

møtet der roller ble satt. 

 

Neste møte settes til tidlig i januar. Sandra og Renate finner tidspunkt for dette 



 

Referent: Anders Tvedt (sekretær) 


